
 

Protokoll för telefonmöte SBHS styrelse 2021-05-18 kl. 19 00 

Närvarande: Marie, Lena, Ronny, Ulla, Ove och Hasse 

1. Öppnande: Lena öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

2. Dagordningen: Godkändes 

3. Val av justerare: Ove valdes att justera protokollet 

4. Föregående: Protokoll godkändes och kommer läggas upp på hemsidan 

5. Inkommande skrivelser 

-Fråga från Sussi Lindqvist 

-Statistik från SKK 

-Valberedningen förslag till CS SKK 

-SKK upprop mot hundsmuggling: Lägges upp på hemsidan 

-Svar från uppfödare på frågan ”förslag på ämnen till ras/avels mötet” 

6. Utgående skrivelser: Fråga till uppfödarna gällande  på förslag på ämne att ta upp 

på vårt ras/avels möte.       

7. Ekonomi: Plusgirot:48 119,58 kr  Kassan:11 665,00 kr 

April: 179 fullbet 27 familj 24 prov =230 st 

Maj: 181 fullbet  27 familj 19 prov=227 st 

8. Årsmöte/Club showen 2021:  

-Nya direktiv från SKK, 100 personer för utomhus aktiviteter? 

-Digitalt årsmöte ”Ove” kontrollerar tillsammans med Hasse hur vi ska genomföra 

ett sådant möte. Senast 16 juni måste detta vara klart. 

-Hasse tar fram svaren från webbenkäten och sammanställer till nästa möte. 

-Lena kontaktar SKK angående vad som gäller för ”RAS” 

-Lena har tagit kontakt med ringsekreterarna och nya kontrakt är skrivna för årets 

Club Show. 

-Reservdomare Annette Edlander har tackat ja  

9. Övriga frågor: Kvarstående frågor. 

-Marie har inte kontrollerat statuterna för hedersutmärkelserna 

-Ronny har inte jämfört medlemmar mot ägare. 

-Lena har tillfrågat Eva Lindell-Frantz om ordförande på årsmötet och hon har 

tackat ja. 

-Marie kontaktar Doggy för sponsring. 

-Lena skriver ett förslag till svar på Sussi Lindqvist inkomna skrivelse. Remiss till 

övriga i Styrelsen för korrigering/tillägg innan det skickas vidare som svar.  

10. Nästa möte:  Arbetsmöte Club Show 2021, 25/5 

11. Avslutning: Lena avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

  

 Justerat.  Lena Stengl   Lena Stengl                   Justerat. Ove Severin  


